
Zápis z porady vedení konané dne 16. 9. 2013 

 

Přítomni: Veselý, Dostál, Holub, Bartošek, Regner, Račanský, Šrubařová, Krejčí 

Omluveni: Matyska, Křenek, Kohoutková, Ledvinka 

 

 

1. Výjezdní zasedání  

– Bartošek dodal vzor prezentace k tématu zakázek, bude poslán do listu kolegia 

– Regner navrhuje nevázat prezentaci na zakázky, ale spíše po pracovištích (Roček, 

Valentová) plus stav vědeckého IT. 

– Účast také vedoucích projektů, prezentace současných aktivit včetně finanční části 

(kvůli rozpočtu): pro tento rok skutečnost za leden až září + co se stane do konce roku, 

pro rok 2014 odhad personálních kapacit a financí po ideálně po kvartálech a 

kumulovaný výhled pro rok 2015. 

– Předpoklad účasti cca 30 osob – rezervace lokality – odpovídá Šrubařová. 

 

 

2. Převzetí IT na rektorátě  

– Existuje koncept, bude finalizován do konce září (odpovídá Matyska a Veselý). 

 

3. Info z porady u kvestora (Šrubařová) 

- Představen první harmonogram pro sestavení rozpočtu: do 30.9. potřeba podat návrhy 

na stavební opravy a stavební investice za jednotlivá HS – potřeba info za divize, kolik 

prostoru zaberou kanceláře v prostorách uvolňovaných FI. 

- Požadavky na centralizované aktivity (INV i NEI) do 25.10. na RMU, tzn. interní 

deadline nutno dříve (informace bude ještě upřesněna). 

- Směrnice o organizaci pracovní doby - v nejbližší době bude vydána. Řada zpřesnění, 

upravena např. práce z domova. 

- Návrh k odborům zpracován. 

- Zůstává dr. Hlinomazová pro MU 

- Prezentace k výzkumu - OP VK a OP VaVpI – mj. problematika nepřímých nákladů – 

v jednání, koordinace přes RMU (prezentace bude zaslána kontaktním osobám za HS). 

- Zaměstnanecký program T-Mobile od 1.10. – Šrubařová pošle kolegiu.  

- Spisová služba – převod z Magionu do ISu v jednání (potřeba elektronické podoby 

např. pro řešení incidentů s policií). Je potřeba domluvit, zda budeme poskytovat 

metodickou podporu (nyní směrováno spíše na is-techniky). 

- Veřejné zakázky – bude se konat miniporada (DNS a rámcové smlouvy) – potřeba 

účasti technického garanta rámcových smluv za ÚVT spolu s tajemnicí. V plánu 

revize směrnic (posílení HS směrem k zadávání VZ).  

 



 

4. MeDiMed a osobní údaje  

Dostál informoval ohledně konání schůzky ohledně osobních údajů 27.9. na ÚVT. 

 

5. Ostatní 

Inventarizace majetku v běhu, budou dočištěny osoby. 

Odhad čtvrtletních odměn po divizích – za provozně-ekonomickou odesláno. 

Brožura pro studenty hotova, bude distribuována mezi studenty. Regner žádá o nahlášení 

služeb za divize, které mají být z přehledu vyřazeny. 

VZ na distribuční vrstvy úspěšně uzavřeno (Holub) – posílení bezdrátové sítě příští rok: 

potřeba sesbírat požadavky od uživatelů nejen na AP, ale i v širším kontextu – celé IT 

(odpovídá Regner). 

Researcher ID – Dostál poslal e-mailem požadavek v souvislosti s licencí InCites , aby si 

pracovníci zřídili autorský identifikátor , termín do 15.10. 

 

 

Zapsala:       Schválil: 

Iva Krejčí                               Martin Veselý 

zástupce ředitele ÚVT MU 

 


